



**Ambasciata d'Italia  
Khartoum**

**PUBLIC NOTICE**

Procedures for visa applicants are stated on this Embassy's web-site [www.ambkhartoum.esteri.it](http://www.ambkhartoum.esteri.it) and in the General information sheet and requirements available from Reception. Current Visa fees are as follows:

Tariffs pertaining to Visas are the following:

Short stay Schengen Visa ( type "C" stay of up to 90 days)

- Adults and minors from age of 12 years **SDG 44.800 Euro 80**
- Children between 6 and 12 years of age **SDG 22.400 Euro 40**  
No fee is applicable for children under the age of 6.
- Countries with special agreements **SDG 19.600 Euro 35**

Long stay Visas (type "D" over 90 days)

- All applicants **SDG 64.960 Euro 116**
- Study Visas **SDG 28.000 Euro 50**

The full list of applicable Consular fees is available for viewing by the public in the waiting rooms inside the Embassy.

**PLEASE NOTE**

1. No fee is charged for issuance of urgent visas.
2. You are kindly requested to immediately report to this Embassy (ambasciata.ambkhartoum@esteri.it and visa.ambkhartoum@esteri.it) if anyone has promised:
  - a) to facilitate your application
  - b) to apply particular proceduresthrough his/her personal contacts within this Embassy, and upon any form of extra payment or in exchange for any kind of special treatment.
3. In line with art.331 and 332 of Italian Code of Penal Procedures, anyone submitting false documents will be reported to the Judicial Authorities.

## إشعار عام

تم إدراج الإجراءات لطالبي التأشيرات على الموقع هذه السفارة: [www.ambkhartoum.esteri.it](http://www.ambkhartoum.esteri.it) وفي صفحة المعلومات العامة ومتطلبات المتاحة من الاستقبال. رسوم التأشيرة الحالية هي كما يلي :

### **التعريفات المتعلقة بالتأشيرات هي كما يلي:**

#### **تأشيرة شنغن إقامة قصيرة (نوع "ت" إقامة لمدة تصل إلى 90 يوماً)**

- البالغين والقصر من سن 12 عاما **44.800 ج ..... 80 يورو**
- الأطفال بين 6 و 12 سنة من العمر **22.400 ج ..... 40 يورو**  
لا رسوم ينطبق على الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 6 سنة.
- البلدان التي لديها اتفاقيات خاصة **19.600 ج.....35 يورو**

#### **تأشيرات إقامة طويلة (نوع "د" أكثر من 90 يوماً)**

- جميع المتقدمين **64.960 ج .....116 يورو**
- تأشيرات دراسة **28.000 ج .....50 يورو**

القائمة الكاملة للرسوم القنصلية المطبقة متاحة للجمهور في غرف الانتظار داخل السفارة.

يرجى الملاحظة:

1. لا يتم فرض رسوم على إصدار التأشيرات العاجلة

2. يرجى التكرم بإبلاغ هذه السفارة على الفور

( [ambasciata.khartoum@esteri.it](mailto:ambasciata.khartoum@esteri.it) و [visa.ambkhartoum@esteri.it](mailto:visa.ambkhartoum@esteri.it) )

إذا و عد أي شخص:

(أ) بتسهيل طلبك

(ب) بتطبيق إجراءات معينة من خلال اتصالاته الشخصية داخل هذه السفارة ، وعلى أي شكل من أشكال الدفع الإضافي أو مقابل أي نوع من المعاملة الخاصة

(3) تماشياً مع المادتين 331 و 332 من قانون الإجراءات الجنائية الإيطالي ، سيتم إبلاغ السلطات القضائية بأي شخص يقدم مستندات مزورة.